

Title (en)
Cash drawer.

Title (de)
Kassenlade.

Title (fr)
Tiroir-caisse.

Publication
EP 0560301 A1 19930915

Application
EP 93103785 A 19930309

Priority
DE 4207574 A 19920310

Abstract (en)

The invention relates to a cash drawer having a box-shaped bottom part (10) and a lid (24) articulated pivotably on the latter and having a multiplicity of compartments (28) which are arranged in succession and which are separated from one another by partition walls (30) directed parallel to the front wall of the bottom part (10) facing the operator. Articulated on the upper edge of the limiting wall (30) of each compartment remote from the operator is a press-down plate (52), the latter being prestressed upwards by spring means (64, 68). The design of the partition walls (30) allows easier access to the banknote bundles placed in the compartments. <IMAGE>

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft eine Kassenlade mit einem kastenförmigen Unterteil (10) und einem daran schwenkbar angelenkten Deckel (24) und mit einer Mehrzahl von hintereinander angeordneten Fächern (28), die durch parallel zu der der Bedienungsperson zugewandten Vorderwand des Unterteils (10) gerichtete Trennwände (30) voneinander getrennt sind. Am oberen Rand der der Bedienungsperson fernen Begrenzungswand (30) jedes Faches ist eine Andruckplatte (52) angelenkt, wobei letztere durch Federmittel (64, 68) nach oben vorgespannt ist. Durch die Ausgestaltung der Trennwände (30) wird der Zugriff zu den in den Fächern aufgestellten Geldscheinbündeln erleichtert. <IMAGE>

IPC 1-7
G07G 1/00

IPC 8 full level
A47B 88/20 (2006.01); **G07G 1/00** (2006.01)

CPC (source: EP US)
A47B 88/94 (2016.12 - US); **G07G 1/0027** (2013.01 - EP)

Citation (search report)

- [A] DE 3037516 A1 19820513 - KAUFHOF AG [DE]
- [AD] DE 2907643 A1 19800828 - NIXDORF COMPUTER AG
- [A] DE 9113291 U1 19920116
- [A] DE 8621253 U1 19860925
- [A] EP 0157313 B1 19881019
- [A] EP 0121710 A2 19841017 - NIXDORF COMPUTER AG [DE]
- [A] DE 9109906 U1 19911024
- [A] DE 8701287 U1 19870312
- [A] FR 2065402 A5 19710723 - VARTA PLASTIC GMBH

Cited by
US5992959A; EP0862153A3

Designated contracting state (EPC)
DE FR GB IT SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0560301 A1 19930915; EP 0560301 B1 19960904; DE 4207574 A1 19930923; DE 4207574 C2 19941117; DE 59303609 D1 19961010

DOCDB simple family (application)
EP 93103785 A 19930309; DE 4207574 A 19920310; DE 59303609 T 19930309